
Sprawozdanie z Walnego Zgromadzenia Członków 
 Spółdzielni Mieszkaniowej “USTRONIE” we Wrocławiu, 

 które odbyło się w dniu 21 maja 2014 r. o godzinie 18.00  
w budynku Uniwersytetu Przyrodniczego 

 we Wrocławiu przy ul. Norwida 
 

 

Przewodnicząca Rady Nadzorczej - Pani Karolina Tybor, powitała członków i rozpoczęła  
Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni. 
 
1. Dokonano wyboru Prezydium Walnego Zgromadzenia: 
 
Przewodnicząca Prezydium - Karolina Tybor  
Członek  – Mirosława Pędzich 
Sekretarz – Beata Połeć 
 
Wybór Prezydium Walnego Zgromadzenia zatwierdzili wszyscy obecni członkowie tj. 21 
osób. 
 
2. Prezes Waldemar Kulijewicz odczytał Regulamin Walnego Zgromadzenia. 
3. Przedstawiono i przyjęto jednogłośnie – 21 głosów za przyjęciem – porządek 

obrad. 
4. Dokonano wyboru komisji regulaminowych:  

 
a/ komisja Mandatowo-skrutacyjna w składzie 

przewodnicząca – p. Halina Czarnecka 
sekretarz – p. Elżbieta Szostak – Ginko 

  
Za wyborem komisji mandatowo-skrutacyjnej oddano 21 głosów. 
  
b/ komisji wnioskowej  
Funkcję komisji wnioskowej pełni Prezydium  
Wyboru komisji wnioskowej dokonano 21 głosami. 
  
5. Komisja mandatowo-skrutacyjna potwierdziła prawomocność zebrania.  
6. Sprawozdanie z działalności Zarządu w 2013 r. przedstawił Z-ca Prezesa p. 

Andrzej Wesołowski.  
7. Główna Księgowa Pani Maria Dorożyńska przedstawiła sprawozdanie finansowe  

Spółdzielni za 2013 r. 
Po odczytaniu sprawozdania p. Halina Czarnecka spytała wg jakich zasad 

rozdzielana jest nadwyżka finansowa. Wyjaśnienia udzielił Prezes Zarządu. 
8. Sprawozdanie z działalności Rady Nadzorczej za 2013 r. przedstawiła p. Beata 

Połeć. 
9. Podjęto uchwały w sprawach: 

- Uchwała nr 1/2014 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Zarządu 
Spółdzielni 
za oddano 21 głosów 
przeciw 0 głosów 



- Uchwała nr 2/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego / bilansu /  
Spółdzielni oraz przeznaczenia nadwyżki 
za oddano 22 głosy  
(do obecnych na Walnym Zgromadzeniu dołączyła p. Wanda Ziembicka) 
przeciw 0 głosów 
 
- Uchwała nr 3/2014 w sprawie przyjęcia sprawozdania Rady Nadzorczej za 2013 r. 
za oddano 22 głosy 
przeciw 0 głosów 
 
- Uchwała nr 4/2014 w sprawie udzielenia absolutorium członkom Zarządu 
 
Waldemar Kulijewicz – Prezes Zarządu 
za oddano 16 głosów 
przeciw 5 głosów 
 
Andrzej Wesołowski – Z-ca Prezesa 
za oddano 17 głosów 
przeciw 4 głosy 
 
Elżbieta Słowińska – Członek Zarządu 
za oddano 16 głosów 
przeciw 0 głosów 

 
 
 
10. Wybory do Rady Nadzorczej. 

Zgłoszono następujących kandydatów: 
Ferenc Aleksander 
Leś Ewa 
Mielczarek Zbigniew 
Opasek Sławomir 
Pędzich Mirosława 
Połeć Beata 
 
Wszyscy kandydaci przedstawili się i następnie odbyło się głosowanie poprzez 
skreślenie na kartach wyborczych kandydatów, na których nie oddaje się głosów. 
 
Kandydaci uzyskali następującą ilość głosów: 
Ferenc Aleksander – 8 głosów 
Leś Ewa – 15 głosów 
Mielczarek Zbigniew – 6 głosów 
Opasek Sławomir – 5 głosów 
Pędzich Mirosława – 13 głosów 
Połeć Beata – 17 głosów 
 
W I-wszej turze głosowania wybrano Radę Nadzorczą w składzie: Ewa Leś, Mirosława 
Pędzich, Beata Połeć. 
 

11. Dyskusja 
Głos zabrał p. Kazimierz Janicki, który spytał o termin dostarczenia zawiadomień o 
terminie Walnego Zgromadzenia. Wyjaśnień udzielił Prezes Zarządu. 
 
 



 
12. P. Karolina Tybor odczytała złożone do komisji wnioskowej wnioski: 

 
- wniosek zgłoszony przez A. Bartkowskiego w sprawie przemianowania miejsca 
postojowego dla niepełnosprawnych na trzy miejsca postojowe, na osiedlu przy 
ul. Lipskiej; wyjaśniono, że chodzi o utworzenie miejsca postojowego dla osób 
niepełnosprawnych na innym miejscu, np. na części chodnika 

  
za przyjęciem wniosku do realizacji oddano 19 głosów, przeciw 0 głosów 
 
- wniosek zgłoszony przez A. Bartkowskiego o wyłonienie Prezesa Zarządu w drodze 
konkursu 
za przyjęciem wniosku do realizacji oddano 5 głosów, przeciw 3 głosy 
 
- wniosek zgłoszony przez 12 osób dostarczony przez A. Ferenca w sprawie wyboru 
Prezesa Zarządu w drodze konkursu  
za przyjęciem wniosku do realizacji oddano 5 głosów, przeciw 5 głosów 
 
 
- wniosek zgłoszony przez B. Matuszczaka, A. Ferenca i A. Bartkowskiego w sprawie 
utworzenia placu zabaw na osiedlu przy ul. Lipskiej; 
Zabrał głos p. A. Ferenc i p. B. Matuszczak i dyskutowano o możliwościach 
wygospodarowania miejsca na plac zabaw 

 
za przyjęciem wniosku do realizacji oddano 6 głosów, przeciw 1 głos 
 
 
 
 

Walne Zgromadzenie Członków zakończyła przewodnicząca Prezydium p. Karolina Tybor. 
 
 
 
 

Przewodnicząca                  Członek    Sekretarz 
 
_____________  ______________________  _____________
  

 
 

 
 
 

 


